
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A

       z 2. riadneho  zasadnutia  obecného zastupiteľstva  

v Konskej konaného dňa 27.2.2015

Program zasadnutia:

1. Otvorenie 2. rokovanie obecného zastupiteľstva. 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.
3. Schválenie programu.
4. Kontrola uznesení z ustanovujúceho zasadnutia OZ.
5. Doplnenie členov komisií obecného zastupiteľstva.
6. Schválenie zámeru spracovať spoločný Program hospodárskeho a 

sociálneho rozvoja  ( PHSR ) obcí regiónu Horný Liptov na základe 
uzatvorenej zmluvy o dielo. 

7. Zostavenie pracovnej skupiny na tvorbu PHSR za našu obec a 
delegovanie zástupcu do koordinačnej pracovnej skupiny na úrovni 
MAS ako spracovateľa dokumentu.

8. Príprava celoobecnej schôdze, určenie termíny, miesta, času a 
predbežného programu OZ.

9. Rôzne.
10. Diskusia.
11. Záver. 

1. Zasadnutie otvoril  starosta, privítal prítomných a oboznámil ich s programom.

2.  Určenie  a  jednohlasné  schválenie  zapisovateľky  a  overovateľov  zápisnice.
Zapisovateľka Michaelu Dermekovú a overovatelia Peter Kuna  s  Patrikom Dermekom.

3. Program  zasadnutia OZ bol schválený jednohlasne.

4. Plnenie uznesení z predošlého ustanovujúceho OZ z 30.1.2015:
č.4/2015 doplnenie členov komisií, 
č.5/2015 vyplácanie príspevku pri narodení – bolo vyplatené rodičom Patrika Lizúcha, 
č.7/2015 bolo vyvolané stretnutie s p.Husárikom a p.Bujnovou, kde sme im spoločne s 
poslancom Petrom Kunom oznámili naše požiadavky, ktoré predložia na prerokovanie 
na rade Urbáru a následne sa dohodneme určite na podpise novej nájomnej zmluvy na 
ďalšie obdobie, kde cena nájmu bude 50 € na mesiac, 
č.8/2015 webstránka obce stále sa nej pracuje, starostovi už dochádza trpezlivosť. 
                                              



5. Doplnenie členov komisií obecného zastupiteľstva
Komisia pre ochranu verejného poriadku: Predseda - Patrik Dermek, podpredseda - 
Marek Husárik, doplnení občania Tomáš Žiaran a Andrej Dermek.
Komisia výstavby životného prostredia: Predseda - Peter Kuna, doplnení členovia Ján 
Jančuška a Vladimír Jamnický
Komisia kultúry,mládeže a športu: Predseda – Peter Čatloch, doplnení členovia Katarína
Čatlochová, Adriana Hollá, Janka Jančušková, Danka Jančušková, Jana Jamnická

6. Obecné zastupiteľstvo  schválilo zámer obce Konská spracovať  Spoločný program
hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obcí Horného Liptova na obdobie rokov
2015-2022 ako strednodobého rozvojového dokumentu regiónu Horný Liptov, v ktorom
bude obec Konská mať vyčlenenú osobitnú časť týkajúcu sa strategického plánovania
rozvoja obce pre uvedené obdobie v zmysle uzatvorenej zmluvy o dielo.  

7. Zostavenie pracovnej skupiny na tvorbu PHSR za našu obec a delegovanie zástupcu
do  koordinačnej  pracovnej  skupiny  na  úrovni  MAS Horný Liptov ako  spracovateľa
dokumentu  boli  po  predošlom  oslovení  navrhnutí  a  následne  určení  RSDr.  Milan
Lizúch, Zuzana Husáriková,, Stanislav Dermek, Július Dermek, Elena Dermeková a za
urbár p. Bujnová. OZ delegovalo zástupcu obce do koordinačnej pracovnej skupiny na
úrovni MAS Horný Liptov  p. RSDr. Milana Lizúcha.            

8.  Príprava  celoobecnej  schôdze,  určenie  termíny,  miesta,  času  a  predbežného
programu. 
Obecné zastupiteľstvo určilo termín 28.3.2015, miesto v KD o 14:00 hodine. Na návrh
poslancov bude do každého domu roznesená pozvánka.  Občania môžu svoje návrhy,
podnety,  problémy  a  pripomienky,  ktoré  by  radi  prejednali  na  celoobecnej  schôdzi
vhadzovať  do  obecnej  schránky,  čo  bude  uvedené  aj  v  pozvánke.  Schránka  bude  v
najbližších  dňoch namontovaná  na  zastávke  autobusu.  Termín  najbližšieho  stretnutia
poslancov OZ bude 27. 3. 2015 o 15:00. Pripravia sa priestory, podklady a občerstvenie.
Na  základe  doručených  podkladov  si  pripravíme  predbežný  program  celoobecnej
schôdze.                                                

9.Rôzne 
a.)  OZ  na  návrh  starostu  obce  schválilo  nákup  jedného  kusu  výpočtovej  techniky
(notebook) v cene do 700€ aj s operačným systémom a programovým vybavením.

b.)  OZ  schválilo  vyplácanie  príspevku  na  benzín  pre  starostu  obce  vo  výške  50  €
mesačne, z dôvodu používania vlastného motorového vozidla pri vybavovaní agendy na
úradoch a pri rôznych stretnutiach v regióne.

c.)  Poslanec  P.  Kuna  podotkol,  že  aktivační  pracovníci  nerobia  a   postávajú  pred
obchodom. Keď im niečo nakáže urobiť, tak to nespravia. Starosta rozhodol, že každý
poslanec  OZ  bude  môcť  určiť  aktivačným  pracovníkom,  čo  majú  urobiť.
Uprednostňované budú práce  v prospech občanov, ktorí sú odkázaní na pomoc druhých



a o túto pomoc požiadajú niektorého z poslancov OZ resp. starostu obce. Starosta si
prehovorí s aktivačnými pracovníkmi a upozorní ich na dohodu s poslancami, čo sa týka
zadávania práce. Každý z pracovníkov dostane maximálne 3 šance na neuposlúchnutie a
následne  bude  vyradený  z  aktivačných  prác.  Ďalej  poslanci  navrhujú  zapisovať,  čo
denne vykonajú a dochádzku. Vedením dochádzky a vykonaných prác bude poverený
Tibor Pleva.

d.) Starosta navrhol, poskytnúť príspevok na nákup novej pece do modlitebne vo výške
500 €. Na námietku poslanca P. Kunu sa poslanci zhodli, že obec poskytne príspevok vo
výške 50% z obstarávacej ceny kachlí s príslušenstvom. M. Husárik sa ponúkol, že má v
robote  možnosť  vybaviť  kachle  za  lepšiu  cenu.  Starosta  mu  dal  za  úlohu  zistiť  a
vypracovať ponuku. Následne starosta dohodne s p. farárkou a dozorcom cirkevného
zboru zabezpečenie nákupu a vyplatenie príspevku. 

e.)Havarijný  stav  ventilu  pri  obecnom  sklade,  je  nutná  výmena.  Výmenu  ventilu
zabezpečia P. Kuna a T. Pleva.

f.) Bude nutné vyriešiť polámané stromy okolo obecného úradu a ich výrub.

g.) Na obecnom úrade chýba kronika obce, je nutné ju vypýtať od predošlého starostu,
nakoľko kroniku písala jeho manželka a pravdepodobne ju majú doma,

h.)  Starosta  obce  navrhol  vytvoriť  občianske  združenie  (napr.  združenie  mamičiek),
ktoré by napomohlo k naštartovaniu spoločenského života v obci a bolo by nápomocné
pri zabezpečovaní športových a kultúrno-spoločenských akcií. 

i.) Platenie dane z ubytovania - zistiť či platia všetky ubytovacie zariadenia.

10. Diskusia 
Poslanci  navrhli,  aby  kriaky  popri  ceste  medzi  L.  Ondrejom  a  Konskou  vyčistili
aktivační pracovníci. Starosta navrhol zorganizovať brigádu občanov obce, ktorá by bola
zameraná  na  vyčistenie  kriakov a  priestorov popri  cestách  (cesta  do  L.  Ondreja,  na
Medokýš  a  smerom  na  záhumienky).  Popritom  sa  navarí  guláš  a  najlepší  zberači
spomedzi detí budú odmenení.
Poslanec Peter Kuna sa starostu opýtal, či má nárok povoliť výrub stromov, načo mu
starosta odpovedal, že nemá. 
Ďalej poslanci poznamenali, že by bolo dobré vyfrézovať, opraviť a zväčšiť most pri  L.
Ondreji.
Autobusová zastávka pri Ľubomírovi Plevovi – bolo by potrebné urobiť nejaký 
prístrešok, aby sa ľudia mali kde skryť pred dažďom a snehom
Bude treba riešiť biologický a stavebný odpad – bolo by dobré určiť miesto na ich 
vývoz.



12.Záver 
Starosta  poďakoval  prítomným  za  účasť  a  aktívny  prístup  k  prerokovaným  bodom
programu.

Overovatelia  zápisnice: Patrik Dermek  ….............................

               Peter Kuna   ….............................

Zapisovateľka: Michaela Dermeková  ….............................  

                                                                                   

             ….................................................
                                                                                Ing. Miroslav KAMHAL

starosta obce


